
 
 
 

 
 
 

USNESENÍ- 2. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 25. 4. 2023 
Přítomni:  
Předseda:   Josef Zobal  
Místopředseda:  Petr Praus  
Členové: Michal Večeřílek  

Adam Kopetzký  
Vojtěch Nitra 
Pavel Prokeš 
Vojtěch Provazník 
 

Tajemnice:   Lucie Meuerová  
Asistentka:   Hana Zelenková  
 
Stálí hosté:  Ing. Tomáš Círus  -pověřený vedoucí Odboru dopravy- omluven 

David Michut – referát krizového řízení - omluven 
   Hynek Svoboda - ředitel MP P13  

David Zelený – místostarosta P13  

Program jednání: 

 
1. Zahájení výboru 
2. Schválení programu  
3. Točna BUS ul. Oistrachova 
4. Žádost OMBAI o stanovisko k podnětu Ing. arch. Veroniky Kommové 
5. Žádost OMBAI o stanovisko k návrhu Petra Škarvady  
6. Informace k přerušenému projednání žádosti OMBAI o stanovisko ke zřízení vjezdu na 

pozemek parc. č. 1569/187, k. ú. Stodůlky, v ul. K Vidouli 
7. Různé 

 
 
 
 
 
 
 



1)Zahájení výboru  
Předseda výboru přivítal všechny členy výboru a uvedl změny ve složení výboru, schválené ZMČ a 
představil nové členy Michala Večeřílka a Pavla Prokeše. 
 
2-Schválení programu 
Předseda výboru Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
U S N E S E N Í Č. 19: 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ P13 souhlasí s navrženým programem.   
         pro 7, proti:0, zdržel se:0 
3-Točna BUS ul. Oistrachova 
Předložený bod navazuje na jednání výboru ze dne 21.2.2023  bod č. 11. 
Předseda výboru pan Zobal členy výboru seznámil s vyjádřením k žádosti o stanovisko ke svěření 
pozemků a možného přemístění autobusového terminálu v k.ú. Stodůlky od Magistrátu hl. m. Prahy 
odboru evidence majetku a jednání s organizací ROPID. 
Bylo zmíněno, že autobusové obratiště je z hlediska linkového vedení využíváno pouze noční linkou 
904, která zde má konečnou zastávku. Kromě výše uvedeného je však obratiště využíváno k 
dlouhodobému odstavu příměstských autobusů PID z linek provozovaných v oblasti Zličína. 
Navrhovaným řešením k uvolnění současného obratiště bude možné díky provizornímu řešení 
možnosti odstavů pro autobusy v této oblasti, a to tak, že cca 6-7 míst bude vyznačeno v současném 
obratišti Stodůlky-Bavorská a dalších 6-7 míst v Jeremiášově ulici na její východní straně v úseku za 
protihlukovou stěnou od křižovatky s Poncarovou ulicí pod autobusový záliv zastávek přímo u metra 
Stodůlky. 
Místostarosta p. Zelený zmínil, že v případě varianty odstavy autobusů v ulici Jeremiášova, požaduje 
vypracování dopravní studie (dopad této změny na dopravu, bezpečnost) a její předložení k vyjádření.  
U S N E S E N Í Č. 20: 
Výbor bere na vědomí informaci předsedy výboru o jednání na ROPID a MHMP a dopise DP hl. m. 
Prahy.         pro 7, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í Č. 21: 
Výbor vzal na vědomí dopis ROPID ze dne 17. 4. 2023 a souhlasí s postupem v dopise uvedeném.
          pro 7, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í Č. 22: 
Výbor souhlasí s rozvojem obratiště Stodůlky-Bavorská a s vybudováním zázemí pro řidiče v tomto 
obratišti v gesci hl. m. Prahy.       pro 7, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í Č. 23: 
Výbor souhlasí s tím, aby do vybudování definitivního obratiště Stodůlky-Bavorská bylo umožněno 
provizorní odstavování autobusů v obratišti Bavorská a v Jeremiášově ulici na její východní straně 
v úseku za protihlukovou stěnou od křižovatky s ul. Poncarova po autobusový záliv zastávek u metra 
Stodůlky.                                         pro 7, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í Č. 24: 
Výbor souhlasí s tím, aby k definitivnímu opuštění obratiště Oistrachova došlo až po schválení 
modernizace obratiště Bavorská ze strany hl. m. Prahy.  
V této souvislosti výbor požaduje od společnosti ROPID předložit dopravní studii pro stání autobusů 
v odstavném pruhu v ul. Jeremiášova k vyjádření.  

pro 7, proti:0, zdržel se:0 
 

4-Žádost OMBAI o stanovisko k podnětu Ing. arch. Veroniky Kommové 
Členům výboru byla předložena žádost OMBAI k vyjádření k podnětu Ing. arch. Veroniky Kommové 
týkající se vybudování chodníku v ulici Vlasákova a Armády a přechodů pro chodce. 
U S N E S E N Í Č. 25: 
Výbor projednat podnět Ing. arch. V. Kommové, která navrhuje vybudování jednostranného chodníku 
v celé délce Vlasákovy ulice a dvou přechodů pro chodce v křižovatce Vlasákova x Armády. 

pro 7, proti:0, zdržel se:0 



U S N E S E N Í Č. 26: 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ P13 přerušil projednání tohoto bodu, který bude zařazen na 
dalším jednání výboru až po vydání stanoviska Policie ČR, OSDP-DI k podnětu Ing. arch. V. Kommové. 

pro 7, proti:0, zdržel se:0 
 
5-Žádost OMBAI o stanovisko k návrhu Petra Škarvady  
Členům výboru byla předložena žádost OMBAI o stanovisko k návrhu občana pana Škarvady na 
změnu dopravní situace v ulici K Brance.  
U S N E S E N Í Č. 27: 
Výbor projednal návrh Petra Škarvady, který navrhuje úpravu stávajícího osazeného dopravního 
značení při vjezdu z ul. Kovářova na komunikaci NN1492, NN1493 a do ul. K Brance. 

pro 7, proti:0, zdržel se:0 
U S N E S E N Í Č. 28: 
Výbor nedoporučuje místní úpravu provozu dle návrhu, neboť stávající dopravní značení je 
dostačující a případné porušování pravidel silničního provozu vyplývající ze zákona č. 361/2000 Sb., o 
provozu na pozemních komunikacích a o změnách některých zákonů, je v gesci městské policie či 
Policie ČR.        pro 7, proti:0, zdržel se:0 
 
6-Informace k přerušenému projednání žádosti OMBAI o stanovisko ke zřízení vjezdu na pozemek 
parc. č. 1569/187, k. ú. Stodůlky, v ul. K Vidouli 
Bod jednání navazuje na 1. zasedání výboru ze dne 21. 2. 2023, bod č. 12, kdy výbor usnesením č. 18 
přerušil jeho projednání s tím, že bude předmětná záležitost nejprve projednána s odborem dopravy. 
Obdobná žádost v uvedené věci byla žadatelem (Lidl ČR v.o.s.) předložena i odboru dopravy, kterou 
dne 22. 2. 2023 vzal zpět.  
Dne 29. 3. 2023 byla odboru dopravy žadatelem předložena žádost o povolení připojení sousední 
nemovitosti (pozemku parc. č. 1569/187, k. ú. Stodůlky) na místní komunikaci K Vidouli, k žádosti 
doložil i souhlasné stanovisko Policie ČR, čj. KRPA-57568-4/ČJ-2023-0000DŽ. Dne 31. 3. 2023 odbor 
dopravy dle zákona o pozemních komunikacích požádal o stanovisko pověřeného správce 
komunikace (MČ Praha 13), pokud vydá souhlasné stanovisko (může stanovit podmínky), povolí 
odbor dopravy připojení pozemku na dotčenou komunikaci. 
U S N E S E N Í Č. 29: 
Výbor bere informace na vědomí.      pro 7, proti:0, zdržel se:0 
 
13- Různé 
Předseda výboru pan Zobal  uvedl, že další zasedání výboru se uskuteční ve druhé polovině června. 
O přesném termínu budou členové výboru předem informování. 
 
 
 
 
 
 
Podpis předsedy výboru: Ing. Josef Zobal  


